
Subject: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by kkoo on Tue, 18 Apr 2006 07:43:01 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

5% Spironolactone Lotion
Quantity and Ingredients:
2 oz / 60 grams.  5% spironolactone (50mg spironolactone / gm) in a lotion base of water, aloe
vera gel, stearic acid, cetyl alcohol, alkyl octanoate, mineral oil, dimethicone, tocopherol acetate,
magnesium aluminum silicate, sorbitol, disodium EDTA, methylparaben, dimethlydimethyl
hydantoin. 

spiro ist so gut wie nicht wasserlöslich. dafür dann der alk. in dieser lotion, nehme ich an...

die amis machen sowas:  Six 100mg tablets, crushed and mixed in 20ml of a neutral beauty
cream like Cetaphil or Neutrogena" (von bryan von hairlosstalk)? Ginge das?

danke,
k.

Auch ein Grund für meine Frage...: Yamamoto, A. and M. Ito (1996). "Topical spironolactone
reduces sebum secretion rates in young adults." Journal of Dermatology 23(4): 243-246. 

Abstract: "The effects of topically applied spironolactone on the sebum secretion rates (SSR) of
young adults were investigated. SSR was expressed as the ratio of wax esters/(cholesterol +
cholesterol esters) (WE/(C + CE)) and the amount of sebaceous lipids (squalene, triacylglycerol
and wax esters). Topical spironolactone 5% gel applied to the right cheeks of the subjects
produced a significant reduction in the SSR at 12 weeks (4 weeks after termination of application),
but not at 8 weeks (the end of treatment). Untreated "control" areas (the left cheeks of the
subjects) showed no significant change during the study. None of the subjects experienced skin
rash or signs of local irritation. This results suggests that topical spironolactone may be effective
in the treatment of acne patients with high SSR."

Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by Figaro03 on Tue, 18 Apr 2006 08:22:41 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

Der eine benutzt auch die E45 Creme.
Okay, vielleicht sollte wirklich PIlos oder Frankfurter was dazu sagen  , aber der eine meint, sein
Vater wäre Apotheker, und der hätte gesagt das klappt.

  http://www.hairlosshelp.com/forums/messageview.cfm?catid=10& amp;
amp;threadid=58079&FTVAR_MSGDBTABLE=
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Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by pilos on Tue, 18 Apr 2006 14:25:07 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

tabletten direkt in einer creme zu geben war schon immer müll.....  
 und ist absoluter schwachsinn......

Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by kkoo on Tue, 18 Apr 2006 14:44:10 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

pilos schrieb am Die, 18 April 2006 16:25
tabletten direkt in einer creme zu geben war schon immer müll.....  
 und ist absoluter schwachsinn......

ggf. vorhandene füllstoffe bleiben drin, u. spiro löst sich nicht, ne?

wäre denn diese spiro-gel-form denkbar?

Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by pilos on Tue, 18 Apr 2006 14:52:01 GMT
View Forum Message <> Reply to Message

kkoo schrieb am Die, 18 April 2006 16:44

wäre denn diese spiro-gel-form denkbar?

kann man so nicht sagen......je nachdem wie es hergestellt wurde....

Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by kkoo on Tue, 18 Apr 2006 15:07:06 GMT
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View Forum Message <> Reply to Message

pilos schrieb am Die, 18 April 2006 16:52kkoo schrieb am Die, 18 April 2006 16:44

wäre denn diese spiro-gel-form denkbar?

kann man so nicht sagen......je nachdem wie es hergestellt wurde....

mit anderen worten, man liefe gefahr, nutzloses zeug zu kaufen. und selber einen sehr gut
hautverträglichen (alkoholarmen) rezeptorenblocker machen ist wieder zu kompliziter/teuer.   

Subject: Re: wie verträglich ist diese spirolotion auf wasserbasis?
Posted by Figaro03 on Tue, 18 Apr 2006 15:23:20 GMT
View Forum Message <> Reply to Message
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